
 

Slovenská technická univerzita v Bratislave 

Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Rada pre strategické a rozvojové aktivity 
(RSRA) 

ZÁPIS č. 4/2023 

z riadneho zasadnutia zo dňa 28.3.2023 

 
PRÍTOMNÍ:  

prof. Ing. V. Kutiš, PhD., prof. Ing. F. Duchoň, PhD., doc. Ing. M. Donoval, PhD., Mgr. P. Miklovič, PhD. 

 

PRIZVANÍ: 

doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., Tomáš Tomčo 

 

NEPRÍTOMNÝ OSPRAVEDLNENÝ: 

doc. Ing. M. Bittera, PhD. 

 

PROGRAM: 

1. Spolupráca s praxou – koncepcia – Tomčo, Babinec 

2. Technologický transfer spoločnosti Yissum pôsobiacej pri Hebrejskej univerzite – Duchoň 

3. Excelentné tímy – komisia pre priebežné hodnotenie jednotlivých tímov – Donoval 

4. Rôzne 

 

K BODU 1:  Spolupráca s praxou – Tomčo, Babinec 

 
V. Kutiš otvoril tému súčasného stavu riadenia spolupráce s praxou zo strany 2SP.  T. Tomčo prezentoval (Príloha č. 1 
zápisnice). súčasný stav kariérnych eventov, prenájmu priestorov, inzercie a nedoriešených oblasti súvisiacich so 
spoluprácou s praxou. Ďalej prítomní diskutovali na tému komerčného krátkodobého prenájmu priestorov. 
 
Z diskusie: 

• M. Donoval konštatoval, že 2SP cieli na hlbšiu spoluprácu, kde je potenciál zaoberať sa záverečnými prácami, 

spoločným výskumom, spoločnými laboratóriami a podobne. Vyhýbame sa spolupráci so spoločnosťami, ktoré 

tento potenciál neponúkajú resp. nemajú na to infraštruktúru a ide im len o získavanie pracovných síl. 

• V. Kutiš poukázal na nutnosť vychádzať z čo najreálnejších nákladov pri ponuke komerčného prenájmu. 
Rovnako sa treba rozhodnúť, ktoré prednáškové sály vyčleniť a či vôbec. Zároveň je potrebné riešiť koncept 
prestrašenia jedného z átrií.  

• T. Tomčo označil tému rozlišovania úrovne jednotlivých typov partnerstva za neaktuálnu. Zmapoval fakulty, 
ktoré majú tento systém zaradenia partnerov a uviedol argumenty, prečo je to pre FEI STU irelevantná téma.  

• Prítomní sa dohodli, že 2SP vytvorí na webe FEI v sekcii spolupráca s praxou jedenú podstránku pre 
zamestnancov o organizovanie eventov a spoluprácu s praxou. Do konca apríla informuje o tejto podstránke 
riaditeľov ústavov. 

• Prítomný diskutovali o potrebe zriadiť konferenčné centrum na FEI. Cenníkom služieb súvisiacich 
s Konferenčným centrom FEI vypracujú T. Tomčo a Z. Záňová. 

 
 

K BODU 2:  Technologický transfer spoločnosti Yissum pôsobiacej pri Hebrejskej univerzite – Duchoň 

 

F. Duchoň prezentoval svoju návštevu Hebrejskej Univerzity v Jeruzaleme.  (Príloha č. 2 zápisnice). Stručne popísal 
dôvody návštevy tejto izraelskej  univerzity a zasvätil prítomných do problematiky projektu YISSUM , ktorý je zameraný 
na transfer výsledkov výskumu a celkovo duševného vlastníctva univerzity do biznisu. Toto špecializované pracovisku na 
seba preberá zodpovednosť zhodnotenia duševného vlastníctva, má vlastných zamestnancov, špecialistov na právo, 
ekonomiku a podobne. Celý projekt je v zásade scouting program s jasne definovaným podielom na zisku. 
 



 

 
 
 
 
Z diskusie: 

• F. Duchoň upozornil, že tento potencionálny zdroj financií môže výrazne fakulte pomôcť. Zavedenie týchto 

procesov na FEI STU pomôže rovnako rozvoju transferu technológií. M. Donoval túto agendu zaradí do činností 

2SP. Členovia RSRA a sa zhodli, že procesy v rámci Yissum sú inšpiráciou a fakulta bude naďalej rozvíjať túto 

oblasť. 

 
 

K BODU 3:  Excelentné tímy – komisia pre priebežné hodnotenie jednotlivých tímov – Donoval 

 

RSRA neprerokovala. Bod „Excelentné tímy – komisia pre priebežné hodnotenie jednotlivých tímov“ sa presúva na ďalšie 

zasadnutie RSRA. 

 

K BODU 4:  Rôzne  

 

• V. Kutiš požiadal členov RSRA aby preštudovali súčasný návrh Rozpisu dotácie z úrovne R-STU 
a pripomienkovali ho. Najmä z dôvodu neúčasti M. Bitteru sa tento bod presúva na ďalšie rokovanie RSRA.  

• M. Donoval informoval členov RSRA, že sa naďalej čaká na vyjadrenia kol. Nehajovej k správnemu 
administrovaniu Podnikových štipendií. Dôvodom je jej pracovné vyťaženie v rámci R-STU 

• V. Kutiš ešte tento týždeň vymenuje komisiu pre tvorbu návrhu nového Organizačného poriadku FEI STU 
a zorganizuje prvé stretnutie.  

 

 

Nasledujúce riadne zasadnutie RSRA bude 4.4.2023 o 9:00 v D124. 
 
 
 

Zapísal: 31.3.2023      Zápisnicu overil: 31.3.2023 

Mgr. Peter Miklovič, PhD., v.r.     prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., v.r. 


